

Title (en)  
Shoe sole and method of making the same.

Title (de)  
Sohle für Schuhe und Verfahren zur Herstellung der Sohle.

Title (fr)  
Semelle de chaussure et procédé pour sa fabrication.

Publication  
**EP 0064050 A1 19821103 (DE)**

Application  
**EP 82890060 A 19820429**

Priority  
AT 192281 A 19810429

Abstract (en)  
1. Sole for shoes, consisting of wood or woodlike material as well as of a running sole (4), preferably of synthetic plastics material, noting that at least one intermediate layer (3) of elastic material is provided and extends approximately in parallel relation to the running surface and/or the upper sole surface (5) facing the sole of the foot and extends at least over the whole width of the sole and preferably extends over the whole length of the sole, characterized in that at least the part (1) arranged above the intermediate layer and optionally also the part (2) arranged below the intermediate layer consists of at least one layer of a wood veneer or of a cork foil and in that the adjacent intermediate layer (3) is directly, i.e. without any interlining, connected with the whole surface of said part (1, 2) consisting of at least one layer of a wood veneer or of a cork foil.

Abstract (de)  
Eine Sohle für Schuhe besteht aus Holz oder holzähnlichem Werkstoff, das sind beispielsweise Pressholz, Schichtholz, Naturkork, Presskork und Schichtkork, wobei an der Sohlenunterseite gegebenenfalls eine Laufsohle (4), vorzugsweise aus Kunststoff, vorgesehen ist. Etwa parallel zu dieser Laufsohle (4) bzw. zu der der Fußsohle zugewendeten oberen Sohlenfläche (5) ist eine sich über die gesamte Sohlenbreite erstreckende sowie vorzugsweise über die gesamte Sohlenlänge durchlaufende Zwischenschicht (3) aus elastischem Material vorgesehen. In dem einen Teil der Sohlenseitenfläche bildenden Rand dieser Zwischenschicht (3) können Öffnungen (9) vorgesehen sein, in welchen Befestigungselemente, beispielsweise Schrauben, mit Widerhaken versehene Stifte, Schnüre, Bänder od. dgl. zum Befestigen des Schuhoberteiles verankerbar sind.

IPC 1-7  
**A43B 13/08**; **A43B 1/06**

IPC 8 full level  
**A43B 1/06** (2006.01); **A43B 13/08** (2006.01); **A43B 13/14** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A43B 1/06** (2013.01); **A43B 13/08** (2013.01); **A43B 13/141** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2286612 A1 19760430 - BONNANT ET FILS SARL ETS [FR]
- [X] AU 513589 B2 19801211 - DISTROPAT AG
- [E] EP 0036408 A1 19810923 - DISTROPAT AG [CH]
- [E] EP 0036407 A1 19810923 - DISTROPAT AG [CH]
- [E] EP 0035990 A1 19810916 - DISTROPAT AG [CH]
- [E] EP 0043369 A1 19820106 - DISTROPAT AG [CH]
- [A] FR 923520 A 19470709 - CIE MAROCAINE POUR L IND DU LI
- [A] FR 992943 A 19511024
- [A] CH 238679 A 19450815 - BRIDI BASILIO [CH]

Cited by  
CN115071046A; EP0167937A1

Designated contracting state (EPC)  
CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0064050 A1 19821103**; **EP 0064050 B1 19880120**; AT 192281 A 19920315; DE 3278007 D1 19880225

DOCDB simple family (application)  
**EP 82890060 A 19820429**; AT 192281 A 19810429; DE 3278007 T 19820429